
EVT. UDVIDELSE AF SLOTTET
Udvidelsen (hvis den bliver til noget) vil formentlig blive bygget til i løbet af 5 mdr. (lidt optimistisk tidsplan, er vi enige 
om). Der vil komme 20 vuggestuebørn eller 40 børnehavebørn + ekstra personale. Formentlig vil det starte som 
vuggestue.  
.

Forældrebestyrelsens kommentarer til udvidelsen: 
 Der kan gøres meget ledelsesmæssigt og pædagogisk ved en udvidelse, men det er stadig ærgerligt. 

 En væsentlig del er, at der er positiv stemning i personalegruppen omkring udvidelsen. Når der er positiv 
stemning der, smitter det også positivt af på vores børn.

 Linda er meget opmærksom på det pædagogiske perspektiv og de ledelsesmæssige udfordringer i udvidelsen 
og der vil blive gjort tiltag til, at Slottet bevare den gode ånd, og den høje faglighed, som er i huset i dag. 

 Det kan på sigt give mere fleksibilitet i personalegruppen, idet der vil være flere hænder. Der skal ikke bruges 
flere åbne-lukke vagter, så det vil give flere hænder i mellem-timerne. 

 Der var en usikkerhed på om vi kunne blive ligeså store som Broparken eller Rønneholm, men som Linda 
sagde, så vil vi ikke engang blive halvdelen, hvilket skabte tilfredshed. 

 Der er ærgerligt, da der er meget få små institutioner i Islev. Der er nogle børn, der ikke trives i store rammer. 
Hvorfor ikke bygge flere små institutioner? Det ville en del børn have godt af.


